
VRAGEN EN ANTWOORDEN INZAKE DE VOORSTELLEN VAN HET BESTUUR 
 
Vragen Martin Regeer: 
Voor de algemene ledenvergadering heb ik de volgende vragen: 
 
1. Kan de klok op de hole geactiveerd of vervangen? Ik vind het jammer dat er geen klok aanwezig is 
nabij de teebox van hole 10 die gebruikt wordt als starthole. 
 
2. Kunnen we de beslissing terugdraaien dat twilightleden niet mee mogen deelnemen aan andere 
wedstrijden, dan de clubkampioenschappen? Het is jammer dat deze groep stelselmatig wordt 
buitengesloten, terwijl zij actief golfen. Het lijkt mij goed hen bij de rest van de club te betrekken. Het 
is een kleine moeite starttijden van wedstrijden iets op te schuiven, zodat twilightleden ook binnen 
hun teetimes kunnen deelnemen. 
 
3. QR codes startholes No shows 
De reserveringen in de golfapp en de aanwezigheid van golfers in de baan komen nog steeds niet 
overeen met elkaar. Het thema No shows is al vaker benoemd en door de marshalls is er geturfd 
hoeveel No shows er waren.  
Ook het bij de caddiemaster melden dat je gaat starten heeft niet geleid tot minder No shows. 
Voorstel is om te gaan werken met QR codes op de startholes hole 1 hole 10 en hole 1 van de 
Parkbaan. Naar het voorbeeld van golfbaan Prise d’eau in Tilburg. Als je aankomt bij de teebox staat 
daar een QR code die je kunt scannen met je mobiele telefoon. Daarmee log je dat je start en is het 
duidelijk dat je aanwezig bent. Als je niet aanwezig bent kun je de QR code niet scannen en is 
meteen duidelijk dat het een No show betreft.  
Maatregel na meerdere No shows zou een beperking op het aantal vooruit te boeken reserveringen 
kunnen zijn voor een bepaald periode. Het blijft jammer dat mensen wel reserveren, de baan bezet 
houden en niet op komen dagen. 
 
Antwoorden: 
1. We hebben hiernaar gekeken maar de investering om een nieuwe klok bij hole 10 te zetten is 
buitengewoon hoog. Dit komt omdat we dan een electriciteitskabel naar hole 10 moeten trekken die 
ook onder de brug door moet. Andere mogelijkheden hebben we eveneens bekeken maar die leiden 
niet tot een betrouwbare oplossing en de huidige klok kan niet meer gerepareerd worden. 
 
2. In overleg met de wedstrijdorganiserende commissies is hier al eens naar gekeken en is er binnen 
de mogelijkheden geschoven. Voor die leden die meer willen hebben wij het onbeperkte 
lidmaatschap. 
 
3. Dit komt aan de orde na de overgang naar Nexxchange in 2025. 
 
Vraag André van der Linden: 
Uit de voorstellen is mij nog niet helemaal duidelijk wat ik (Twilight lid) volgend jaar ga betalen. Klopt 
mijn aanname dat ik in 2025 1063 Euro betalen? (1013 + 50 verhoging). T.o.v. 722 Euro in 2024? En 
daarmee een stijging van bijna 50%? 
 
Antwoord: 
Ja, dat klopt, maar het Early Bird-Twilight-Parkbaan lidmaatschap biedt dan ook veel meer 
mogelijkheden om te golfen en toegang tot de clubkampioenschappen. Het verschil tussen beide 
lidmaatschappen bedraagt €291 en als tegemoetkoming voor het verschil ontvangt een lid dat 
overgaat naar dit lidmaatschap gedurende twee jaar vier 9-holes vouchers voor familie en vrienden. 
Rekening houdend met de prijs van deze vouchers wordt het verschil van €291dus eenmalig 
gecompenseerd. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vragen John Bosboom: 
1. welke concrete maatregelen zijn er genomen om besparingen in de kostensfeer te realiseren?  
 
2. De WOC’s zijn verplicht “ surplus” aan ontvangen gelden terug te storten in de clubkas. Waar vind 
ik de bedragen op de begroting terug? 
 
3. dat de greenfee opbrengsten in 2024 wat achterblijven bij de begroting is begrijpelijk ( talrijke 
baansluitingen). De begroting 2025 blijft op een gelijk niveau als de verwachting 2024. Waarom 
slagen wij er niet in om meer inkomsten uit greenfees te behalen en welke acties stelt het bestuur 
voor. Welke rol kan de Zeeger hier nog in spelen ( arrangementen) 
 
4. hebben wij niet een overvloed aan clubwedstrijden waardoor er voor greenfee spelers minder 
aantrekkelijke tijden beschikbaar zijn? 
 
5. waarom hebben wij geen baanboekje als service naar hen toe? Meeste banen verkopen een 
baanboekje voor € 2 per boekje. 2 doelen: service richting greenfee spelers en opbrengst voor de 
club ( ruimte voor sponsoring) 
 
Antwoorden: 
1. Het beleid zoals dat in de begroting 2025 naar voren komt betreft niet alleen kostenbesparingen 
maar met name ook gerichte investeringen om meer en jongere leden aan te trekken waardoor de 
neergaande trend kan worden gekeerd en daarmee de inkomsten kunnen worden verhoogd.  
 
Een goed voorbeeld hiervan is de introductie van Trackman waarbij de omzetverwachting 2024 boven 
de begroting 2024 uitkomt en ook nieuwe en jongere deelnemers trekt. Ook komt er een nieuwe 
website einde van dit jaar en zijn we veel actiever op sociale media.  
 
Onze zorg bij alleen focus op kostenbesparingen is dat je in een negatieve spiraal terecht kan komen. 
Tegelijkertijd wordt elk mogelijk project in het bestuur besproken en beoordeeld of dit wel past (zie 
ook de antwoorden op de vragen van Martin Regeer). Daarbij wordt niet alleen gekeken naar afstel 
van bepaalde projecten maar ook naar temporisering. Goed voorbeeld is het noodzakelijke conisch 
prikken en bezanden vanwege wateroverlast dat we in juni door De Ridder hebben laten uitvoeren 
waardoor we de geplande aanpak van holes 4 tot en met 6 hebben uitgesteld naar 2025. Daarnaast 
kijken we ook actief naar subsidiemogelijkheden. 
 
2. De bedragen die de WOC’s afdragen worden verantwoord in de opbrengstcategoriën waarop zij 
betrekking hebben (meestal greenfees) en zijn dus niet apart zichtbaar. Overigens, betreffen dit 
gewoon gelden van Golfclub Zeegersloot. 
 
3. In 2024 hebben we de greenfee tarieven behoorlijk verhoogd omdat de tarieven duidelijk onder die 
van de concurrentie lagen. Daarnaast is sprake van een lager baangebruik dan vorige jaren dus er is 
ruimte voor meer greenfee spelers. Specifiek voor de jongere spelers die wij graag bij Zeegersloot 
willen betrekken hebben we juist die tarieven verlaagd. Daarnaast blijft het noodzakelijk om te 
investeren in de kwaliteit van de baan want ook dat trekt greenfee spelers. Daarom zijn we er ook 
trots op dat de Parkbaan op plaats 5 van Leading Courses terecht is gekomen. 
 
4. Tussen de WOC’s en het bestuur is sprake van veel discussie omtrent het aantal wedstrijden 
waarbij het wedstrijdschema door het bestuur wordt vastgesteld. Dit is een ongoing discussie waarbij 
het bestuur bewaakt dat de baanbezetting niet toeneemt door het aantal wedstrijden te verhogen. Dat 
betekent ook dat de laatste jaren het aantal wedstrijden ongeveer gelijk is gebleven danwel iets 
omlaag is gebracht. Ook wordt gekeken naar het aantal gereserveerde plaatsen per wedstrijd ten 
opzichte van het daadwerkelijke aantal deelnemers. 
 
5. Deze suggestie zullen wij meenemen. 
 
 
 
 
 
 



Vraag Peter Burghgraaff: 
Waarom moet een parkbaanlid voor zijn kleinzoon de volle pond betalen? we willen toch nieuwe 
jonge leden en dan mag het niet uitmaken welk lidmaatschap de grootouders hebben. 
 
Antwoord: 
Daar zullen we naar gaan kijken. 
 
Vraag Anne Marie van Meer: 
Hoe staat het met de toekomstgerichte lidmaatschapsvormen? 
 
Antwoord: 
Naar aanleiding van het Micompany rapport dat we via de NGF in 2023 ontvingen hebben we destijds 
de Micompany werkgroep opgericht met het verzoek om te bezien hoe deze voorstellen eventueel te 
implementeren zijn bij Zeegersloot. Deze werkgroep heeft destijds een uitgebreid advies uitgebracht 
dat het bestuur tijdens een thema avond op 11 september 2023 hebben gepresenteerd. Dit betrof 
adviezen voor invoering per 1-1-2024 en 1-1-2025.  
 
De voorstellen per 1-1-2024 die zijn overgenomen door het bestuur zijn in de ALV van 17 oktober 
2023 goedgekeurd en daarna geïmplementeerd. De werkgroep heeft ten aanzien van de voorstellen 
per 1-1-2025 wederom advies aan het bestuur uitgebracht die zijn overgenomen door het bestuur en 
zijn opgenomen in de voorstellen van het bestuur voor deze ALV. Daarmee is het werk van de 
Micompany werkgroep afgerond. 
 
Vraag Karst Heinen: 
Allereerst dank voor uitnodiging met bijlagen, maar kan zijn dat ik wat over het hoofd zie. 
Gaat bij getallen toch om bedrag begroting  x duidend. Dus bv. €3K. 
Bij toelichting contributie worden nl wel exacte bedragen genoemd. 
  
Antwoord: 
Helaas is abusievelijk het voorblad bij de begroting 2025 niet met de stukken voor de Algemene 
Vergadering meegezonden. Daarop wordt vermeld dat alle bedragen in het document in 
duizenden Euro’s zijn. 
 
Vragen Frans van Rijn: 
Om een beter beeld te krijgen van de achtergronden voor de gelijkschakelen van de 
contributieverhogingen voor parkbaanlidmaatschap en lidmaatschap met volledig speelrecht en de 
begrotingsvoorstellen voor 2025 wil ik graag vier stukken ontvangen: 
 

1. Het advies van de datacommissie voor het besluit om per 1 januari 2024 de 
contributieverhoging gelijk te schakelen. 

 
2. De door de datacommissie verstrekte informatie voor de gelijkschakeling verhogingen 

contributies per 1 januari 2025. 
 

3. De onderdelen van de in 2024 ontvangen BOZA-subsidie. 
 

4. De opbouw van de voor 2025 begrote contributie op basis van de ledenaantallen. 
 
Antwoorden: 
1. De datacommissie heeft al langere tijd aangegeven dat als gevolg van de jaarlijkse procentuele 
verhogingen de contributies voor de verschillende lidmaatschappen steeds verder uit elkaar zijn gaan 
lopen en heeft daarom het bestuur in overweging gegeven om dit te vervangen door een verhoging 
die voor elk lidmaatschap gelijk is.  
 
Tijdens de thema avond op 11 september 2023 zijn de voorstellen van de Micompany werkgroep, 
waar de datacommissie deel van uit maakt, aan de leden toegelicht. Tijdens de ledenvergadering op 
17 oktober 2023 heeft het bestuur de voorstellen van de Micompany werkgroep, die zij had 
overgenomen, in stemming gebracht en die zijn door de ALV goedgekeurd. De informatie die destijds 
met de leden is gedeeld is te vinden in de tijdens de ALV van 27 mei 2024 vastgestelde notulen. 
 



2. De onderbouwing van de contributieverhoging per 1-1-2025 door de Micompany werkgroep is 
consistent met die van 2024 en is opgenomen onder agendapunt 6. 
 
3. De BOSA subsidie wordt, vanwege de onzekerheid of deze wordt toegekend, verantwoord nadat 
de subsidie is ontvangen. Dit betekent dat een aantal aanvragen die in 2023 of begin 2024 zijn 
ingediend en zien op in 2023 gemaakte kosten pas in 2024 worden verantwoord. Dit betreft onder 
meer het baanonderhoud, aanleg putting green, onderhoud driving range, onderhoud 
groenvoorziening, renovatie bunkers, beheer en vernieuwing buitenverlichting, reconstructie 
terreinverhardingen, electra en databekabeling, snoeien, kappen en herplanten bomen, 
buitenschilderwerk, onderhoud electra, renovatie toiletgroep, onderhoud riool, brandveiligheid, en 
schoonmaakkosten. 
 
4. Tijdens de ALV zal de datacommissie een presentatie geven over hun verwachtingen inzake 
toekomstige ledenaantallen waar de begroting 2025 op is gebaseerd. 
 
 

 


